

Noranda Income Fund Announces Management Changes

SALABERRY-DE-VALLEYFIELD, Québec, March 26, 2019 (GLOBE NEWSWIRE) -- The Noranda Income Fund (TSX:NIF.UN) (the "Fund") announces that Eva Carissimi will resign from her current role as President and Chief Executive Officer of its manager, Canadian Electrolytic Zinc Limited ("CEZinc"), effective as of April 12, 2019. Ms. Carissimi has held this position since July 2012.

Ms. Carissimi has chosen to pursue new opportunities in a new organization.

Concurrently, the Fund is pleased to announce the appointments of Liana Centomo as Chief Executive Officer of CEZinc and Martin Fillion in the newly created position of Chief Operating Officer of CEZinc. Prior to this appointment, Ms. Centomo was Technology and Environment Manager and has held this position since 2011. She has been with CEZinc since 1995. Mr. Fillion was Operations Manager and has held this position since 2012. He has been with the CEZinc since 1988.

Ms. Carissimi will assist over the next month to ensure a smooth and seamless transition.

"We would like to thank Eva for her commitment and dedication to CEZinc over the last seven years and we wish her well in her new endeavours" commented Jean Pierre Ouellet, Chairman of the Board of Trustees.

Adding, Mr. Ouellet said: "Both Ms. Centomo and Mr. Fillion have been in senior management positions at our Valleyfield operation over a number of years and bring a combined 50 plus years of experience in the zinc smelting industry. Both Ms. Centomo and Mr. Fillion have delivered consistent results over their careers to date and we are confident in their abilities to continue delivering improvements. We thank them for accepting these additional responsibilities."

Forward-Looking Information

This press release contains forward-looking information and statements within the meaning of applicable securities laws. Forward-looking information involves known and unknown risks, uncertainties and other factors, which may cause actual events, results or performance to be materially different from any future events, results or performance expressed or implied by the forward-looking information, and as a result, the Fund cannot guarantee that any forward-looking statements or information will materialize.

Such risks and uncertainties include, but are not limited to, the effect of general business and economic conditions, the Fund's ability to operate at normal production levels, the Fund's capital expenditure requirements and other general risks and uncertainties set out in the Fund's continuous disclosure documents on available on SEDAR at www.sedar.com.

Forward-looking information contained in this press release is based on, among other things, management's current estimates, expectations, assumptions, plans and intentions, which management believes are reasonable as of the current date, and which are subject to a number of risks and uncertainties. Except as required by law, the Fund does not undertake to update these forward-looking statements or information, whether written or oral, that may be made from time to time by the Fund or on the Fund's behalf.

Noranda Income Fund is an income trust whose units trade on the Toronto Stock Exchange under the symbol "NIF.UN". Noranda Income Fund owns the electrolytic zinc processing facility and ancillary assets (the "Processing Facility") located in Salaberry de-Valleyfield, Québec. The Processing Facility is the second-largest zinc processing facility in North America and the largest zinc processing facility in eastern North America, where the majority of zinc customers are located. It produces refined zinc metal and various by-products from sourced zinc concentrates. The Processing Facility is operated and managed by Canadian Electrolytic Zinc Limited, a wholly-owned subsidiary of Glencore Canada Corporation.

Except where otherwise indicated, all amounts in this press release are expressed in Canadian dollars.

Further information about Noranda Income Fund can be found at

www.norandaincomefund.com

For further information, please contact:

Paul Einarson, Vice President & Chief Financial Officer of Canadian Electrolytic Zinc Limited, Noranda Income Fund's Manager

Tel: 514-745-9380

info@norandaincomefund.com

Le Fonds de Revenu Noranda annonce un changement dans l'équipe de direction

SALABERRY-DE-VALLEYFIELD, Québec, 26 mars 2019 (GLOBE NEWSWIRE) -- Le Fonds de revenu Noranda (TSX : NIF.UN) (le « Fonds ») annonce qu'Eva Carissimi quittera ses fonctions de présidente et chef de la direction de Zinc électrolytique du Canada limitée (« CEZinc »), gestionnaire du Fonds, le 12 avril 2019. Mme Carissimi occupe ce poste depuis juillet 2012.

Mme Carissimi a choisi de saisir de nouvelles opportunités au sein d'une autre organisation.

Parallèlement, le Fonds est heureux d'annoncer la nomination de Liana Centomo au poste de chef de la direction de CEZinc (CEO) et de Martin Fillion au poste nouvellement créé de chef de l'exploitation de CEZinc (COO). Avant sa nomination, Mme Centomo était directrice, technique et environnement, depuis 2011. Elle travaille pour CEZinc depuis 1995. Pour sa part, M. Fillion était directeur des opérations depuis 2012. Il travaille au sein de CEZinc depuis 1988.

Mme Carissimi apportera son soutien au cours du prochain mois pour assurer une transition harmonieuse.

« Nous tenons à remercier Mme Carissimi pour son engagement et son dévouement envers CEZinc au cours des sept dernières années et nous lui souhaitons du succès dans ses nouveaux projets », a déclaré Jean Pierre Ouellet, président du conseil des fiduciaires.

M. Ouellet a également mentionné ce qui suit : « Mme Centomo et M. Fillion ont tous deux occupé des postes de haute direction à nos installations de Valleyfield, et ce, pendant de nombreuses années. À eux deux, ils comptent plus de 50 ans d'expérience dans le secteur des affineries de zinc. Tant Mme Centomo que M. Fillion ont produit des résultats constants depuis le début de leur carrière et nous n'avons aucun doute qu'ils continueront d'apporter des améliorations. Nous les remercions d'avoir accepté de prendre ces nouvelles responsabilités. »

Énoncés prospectifs

Le présent communiqué de presse contient de l'information prospective et des énoncés prospectifs au sens où l'entendent les lois sur les valeurs mobilières applicables. L'information prospective comporte des risques connus et inconnus, des incertitudes et d'autres facteurs qui pourraient faire en sorte que les événements, les résultats ou le rendement réels diffèrent considérablement de ceux avancés dans ces énoncés prospectifs, de façon expresse ou implicite. Par conséquent, le Fonds ne peut garantir que l'information prospective ou les énoncés prospectifs se concrétiseront.

Ces risques et incertitudes comprennent notamment les conditions commerciales et économiques générales, la capacité du Fonds d'exercer ses activités à des niveaux normaux de production, les exigences relatives aux dépenses d'investissement du Fonds et les autres risques et incertitudes généraux énoncés dans les documents d'information continue du Fonds déposés sur SEDAR, à l'adresse www.sedar.com.

L'information prospective figurant dans le présent communiqué de presse est fondée, entre autres, sur les estimations, les attentes, les hypothèses, les prévisions et les intentions de la direction qui sont, à son avis, raisonnables en date des présentes. Ces dernières sont toutefois assujetties à un certain nombre de risques et d'incertitudes. À moins que la loi ne l'exige, le Fonds ne s'engage aucunement à mettre à jour, par écrit ou oralement, l'information prospective ou les énoncés prospectifs qui peuvent être communiqués à l'occasion par le Fonds ou en son nom.

*Le **Fonds de revenu Noranda** est une fiducie de revenu dont les parts sont inscrites à la Bourse de Toronto sous le symbole « NIF.UN ». Le Fonds de revenu Noranda est propriétaire de l'affinerie de zinc électrolytique et de ses actifs connexes (l'« affinerie ») situés à Salaberry-de-Valleyfield, au Québec. L'affinerie est la deuxième affinerie de zinc en importance en Amérique du Nord et la première dans l'est de l'Amérique du Nord, où se trouve la majorité des clients. L'affinerie produit du zinc affiné et divers sous-produits à partir du concentré provenant de sources externes. L'affinerie est exploitée et gérée par Zinc électrolytique du Canada limitée, filiale en propriété exclusive de Glencore Canada Corporation.*

Sauf indication contraire, tous les montants figurant dans le présent communiqué de presse sont en dollars canadiens.

Pour plus de renseignements sur le Fonds de revenu Noranda, consulter son site Web, à l'adresse www.fondsderevenunoranda.com.

Pour plus de renseignements, veuillez communiquer avec :

Paul Einarson, vice-président et chef de la direction financière, Zinc électrolytique du Canada limitée, gestionnaire du Fonds de revenu Noranda
Tél. : 514-745-9380

info@fondsderevenunoranda.com